

Title (en)

Closure device for a container with a dispensing lip, in particular a glue container.

Title (de)

Vorrichtung zum Verschliessen eines Behälters mit Dosierspitze, insbesondere eines Klebstoffbehälters.

Title (fr)

Dispositif de fermeture pour un récipient avec un bec, en particulier pour un récipient contenant de la colle.

Publication

EP 0352615 A1 19900131 (DE)

Application

EP 89113225 A 19890719

Priority

DE 3825625 A 19880728

Abstract (en)

A device for sealing a container with a metering nozzle, especially an adhesive container, with a closure (6) placeable on the container having a sealing cap which can be placed on the metering nozzle (2) with a sealing prong (10) penetrating into the aperture (3) of the metering nozzle, makes it possible to provide a uniform surface coating of materials, especially adhesives, in drops from containers without additional external devices and without removal problems. This is attained in that a folding spatula (21) is integrated into the closure (6).

Abstract (de)

Mit einer Vorrichtung zum Verschließen eines Behälters mit Dosierspitze, insbesondere eines Klebstoffbehälters, mit einem die Dosierspitze umschließenden, auf den Behälter aufsetzbaren Verschluss (6) mit einer auf die Dosierspitze (2) aufsetzbaren Dichtkappe mit einer in die Öffnung (3) der Dosierspitze eingreifenden Dichtnase (10) soll eine Lösung geschaffen werden, welche auf leicht handhabbare Weise ohne zusätzliche externe Einrichtungen und ohne Beseitigungsprobleme eine gleichmäßige flächige Verteilung von punktförmig aus Behältern ausgebrachten Stoffen, insbesondere Klebstoffen, ermöglicht. Dies wird dadurch erreicht, daß in den Verschluss (6) ein aus diesem ausklappbarer Spachtel (21) integriert ist.

IPC 1-7

B43M 11/06; B65D 35/36; B65D 51/24

IPC 8 full level

B43K 23/12 (2006.01); **B43M 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

B43K 23/12 (2013.01 - EP); **B43M 11/00** (2013.01 - EP); **B65D 51/24** (2013.01 - KR)

Citation (search report)

- [A] US 2943338 A 19600705 - STANLEY LOWEN
- [A] US 2397080 A 19460326 - BAKER FRANKLIN B

Designated contracting state (EPC)

ES GR

DOCDB simple family (publication)

DE 3825625 C1 19890824; AU 3968689 A 19900219; DE 8906489 U1 19890720; EP 0352615 A1 19900131; EP 0426718 A1 19910515; ES 1011183 U 19900301; ES 1011183 Y 19900901; KR 900701619 A 19901203; PT 91278 A 19900208; PT 91278 B 19950706; WO 9001004 A1 19900208; ZA 895735 B 19900425

DOCDB simple family (application)

DE 3825625 A 19880728; AU 3968689 A 19890719; DE 8906489 U 19890526; EP 8900841 W 19890719; EP 89113225 A 19890719; EP 89908408 A 19890719; ES 8902466 U 19890727; KR 900700667 A 19900328; PT 9127889 A 19890725; ZA 895735 A 19890727